

Title (en)
Sanitary cabinet

Title (de)
Sanitärmöbel

Title (fr)
Meuble sanitaire

Publication
EP 0734677 A2 19961002 (DE)

Application
EP 95119417 A 19951209

Priority
DE 29504888 U 19950327

Abstract (en)

The inner space (6) of the housing (1) accessible from the front with its dims. and the form of its limiting side walls (7) is so formed, that the toilet utensils, viz. toilet roll or packet holder (2), possibly with a cover (8), the container for moistened toilet paper (3) and toilet brush (4) with accommodation container (5), can be selectively inserted in it, but at the same time releasably one above the other. A suspension device is provided for the releasable insertion of the toilet utensils. It has holed plate inserts (9) on the inner surfaces of the side walls of the housing, on which the toilet utensils are releasably fixable by a clip connection.

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf Sanitärmöbel für Toiletten, mit einem vorne offenen ständerartigen Gehäuse (1) für die Aufnahme von Toiletteneinrichtungen, wie einer/m Toilettentücherrolle bzw. -paket und/oder feuchtes Toilettentücher (3) und/oder einer Toilettenschrubbe (4) mit Aufnahmehalter (5), wobei der von vorne zugängliche Innenraum (6) des Gehäuses (1) mit seinen Abmessungen und der Ausgestaltung seiner ihn begrenzenden Seitenwände (7) so ausgebildet ist, daß jedenfalls die Toiletteneinrichtungen Toilettentücherrollen- bzw. -pakethalter (2), ggf. mit Abdeckung (8), Behältnis für feuchtes Toilettentücher (3) und Toilettenschrubbe (4) mit Aufnahmehalter (5) in ihn wahlweise, aber auch gleichzeitig übereinander lösbar einsetzbar sind. <IMAGE>

IPC 1-7
A47K 17/00

IPC 8 full level
A47K 10/24 (2006.01); **A47K 10/38** (2006.01); **A47K 11/10** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47K 10/24 (2013.01); **A47K 10/38** (2013.01); **A47K 11/10** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE ES FR IT NL PT

DOCDB simple family (publication)
DE 29504888 U1 19950720; EP 0734677 A2 19961002; EP 0734677 A3 19961030

DOCDB simple family (application)
DE 29504888 U 19950327; EP 95119417 A 19951209